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RO.III…………………..2016                                                                    Udanin 6.04.2016 r. 

 

Protokół XVIII 

zwyczajnej sesji Rady Gminy Udanin 

odbytej w dniu 6.04.2016 r. w Udaninie 

 

Radni obecni wg listy obecności. W sesji bierze udział 14 radnych. Nieobecny radny 

Bolesław Stachurski. 

Przewodniczący Rady (PR) 

Pani Wójt 

Panie Starosto 

Panie i Panowie radni, 

 

Otwieram  XVIII  zwyczajną sesję Rady Gminy Udanin. Na podstawie listu obecności 

stwierdzam, ze w sesji bierze udział 14 radnych. 

Sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 

Przedstawiam porządek sesji:  

1. Otwarcie XVIII sesji, 

2. Przyjęcie porządku sesji, 

3.  Przyjęcie protokołu XVII sesji, 

4. Sprawozdanie Wójta z realizacji zadań w okresie pomiędzy sesjami oraz z realizacji 

uchwał, 

5. „15 minut” dla wyborców, 

6. Wnioski i interpelacje radnych, 

7. Przedstawienie projektów uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie :  

1) określenia kryteriów naboru do publicznego przedszkola prowadzonego przez 

Gminę Udanin na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego oraz dokumentów 

niezbędnych do potwierdzania tych kryteriów, 

2) aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

i planów miejscowych Gminy Udanin, 

3) przyjęcia programu rozwiązywania problemów alkoholowych w roku 2016. 

8. Odpowiedź Wójta na wnioski i interpelacje, 

9. Zakończenie sesji 

 

Przewodniczący Rady (PR) Czy będą uwagi do przedstawionego porządku sesji? 

Udzielam głosu Pani Teresie Olkiewicz. 

Teresa Olkiewicz wniosła o uzupełnienie porządku o rozpatrzenie projektów uchwał w 

sprawie : 
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1. zmiany uchwały Nr XV.66.2016 w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu 

Współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2016”, 

2. zmiany budżetu gminy w zakresie dochodów i wydatków, 

PR. Nikt z radnych nie wniósł uwag do wniosku w sprawie uzupełnienia porządku XVIII 

sesji. 

PR. Przedstawił radnym projekt porządku XVIII sesji z uwzględnieniem wniosków 

zaproponowanych przez wójta. 

1. Otwarcie XVIII sesji, 

2. Przyjęcie porządku sesji, 

3. Przyjęcie protokołu XVII sesji, 

4. Sprawozdanie Wójta z realizacji zadań w okresie pomiędzy sesjami oraz z realizacji 

uchwał, 

5. „15 minut” dla wyborców, 

6. Wnioski i interpelacje radnych, 

7. Przedstawienie projektów uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie :  

1) określenia kryteriów naboru do publicznego przedszkola prowadzonego przez 

Gminę Udanin na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego oraz dokumentów 

niezbędnych do potwierdzania tych kryteriów, 

2) aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

i planów miejscowych Gminy Udanin, 

3) przyjęcia programu rozwiązywania problemów alkoholowych w roku 2016. 

4) zmiany uchwały Nr XV.66.2016 w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu 

Współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2016”, 

5) zmiany budżetu gminy w zakresie dochodów i wydatków, 

10. Odpowiedź Wójta na wnioski i interpelacje, 

11. Zakończenie sesji 

 

PR. Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych jest za przyjęciem proponowanego 

porządku sesji proszę o podniesienie ręki: 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła porządek sesji. 

Panie i Panowie radni. Protokół XVII sesji był wystawiony w biurze rady. Czy będą uwagi do 

protokołu? Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto jest za przyjęciem protokołu XVII sesji proszę o podniesienie ręki 
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Głosowało Za Przeciw Wstrzymał się 

14 14 0 0 

 

Stwierdzam, ze rada przyjęła protokół XVII sesji. 

Obecnie udzielam głosu : Pani Teresie Olkiewicz celem przedstawienia sprawozdanie Wójta z 

realizacji zadań w okresie pomiędzy sesjami oraz z realizacji uchwał 

Dziękuję  

 „15 minut dla wyborców” – kto z obecnych na sesji mieszkańców chce zabrać głos? 

PR. Nikt z obecnych na sesji mieszkańców nie zabrał głosu. 

PR. Przystępujemy do zgłaszania wniosków i interpelacji przez radnych. Kto z państwa 

radnych chce zabrać głos? 

Udzielam głosu: 

1. Martyna Porębska – radna wsi Różana – wnioskowała o uzupełnienie nawierzchni na 

drodze gminnej do boiska sportowego w Różanej, a także poinformowała o braku 

wody w szatni na boisku sportowym (prawdopodobnie nastąpiła awaria), 

2. Artur Młynarczyk – radny wsi Damianowo – wnioskował o wydłużenie godzin pracy 

kasy w urzędzie , 

3. Stanisław Dębicki – radny wsi Konary – zwrócił uwagę na konieczność czyszczenia 

studzienek odbierających wodę na drodze powiatowej w Konarach, a także 

poinformował o zaginięciu znaków (ograniczenie tonażu do 3,5 tony)  drogowych z 

drogi gminnej w Konarach, 

4. Wojciech Płaziuk – radny wsi Pichorowice – wnioskował o : przegląd placów zabaw i 

uzupełnienie, przyłącze prądu do boiska sportowego, czy jest możliwość 

wykorzystania sprzętu gminnego do wyrównania drogi gminnej w Pichorowicach, czy 

istnieje możliwość ograniczenia tonażu na drodze powiatowej w Pichorowicach. 

Podziękował Staroście, za wykonane prace przy wycince krzaków przydrożnych oraz 

poparł wniosek radnego Zdzisława Semczuka. 

5. Zdzisław Semczuk – radny wsi Ujazd Górny – wnioskował o bieżącą naprawę drogi 

gminnej Ujazd Górny – Pichorowice, 

6. Krzysztof Dziurla – radny wsi Lusina –  wnioskował o rozważenie możliwości 

zamontowania dodatkowych punktów oświetlenia ulicznego w Lusinie oraz 

wnioskował o udrożnienie przepustów w obrębie przepompowni ścieków w Lusinie, 

7. Janusz Strzelecki – radny wsi Piekary – jak wygląda sprawa zakupu materiału do 

remontu dróg gminnych, wnioskował o montaż lustra w Piekarach, a także zwrócił 

uwagę na „zapadlisko” na drodze powiatowej od strony Lusiny po pracach 

realizowanych przez zakład energetyczny, 

PR. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje udzieli wójt na zakończenie sesji. 

PR. Celem przedstawienia projektu uchwały udzielam głosu: 
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1. Piotr Łabędzki – Sekretarz Gminy- który przedstawił projekt uchwały w sprawie :  

określenia kryteriów naboru do publicznego przedszkola prowadzonego przez Gminę 

Udanin na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych 

do potwierdzania tych kryteriów 

PR. Dziękuję  

Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?   

PR. Udzielam głosu : 

1. Krzysztof Dziurla – wnioskował o uzupełnienie projektu uchwały poprzez dopisanie § 

1 następującej treści : oraz zaświadczenie potwierdzające kontynuację nauki(studia) w 

systemie stacjonarnym, 

2. Zdzisław Semczuk – zwrócił uwagę na nieścisłość w uzasadnieniu do uchwały – w 

zakresie użytych terminów – przedszkole-szkoła podstawowa, 

3. Teresa Olkiewicz – zadania oświatowe realizuje zespół szkolno-przedszkolny – więc 

podział dzieci w przedszkolu w Ujeździe Górnym  i w Udaninie jest realizowany w 

tym samym zespole szkolno-przedszkolnym 

4. Piotr Łabędzki – uchwała proponowana dotyczy roku szkolnego 2016/2017, 

5. Krzysztof Dziurla – w roku szkolnym 2016/2017 sześciolatki będą miały możliwość 

uczęszczania zarówno do przedszkola jak również do szkoły podstawowej 

PR. Po przeprowadzeniu dyskusji wnioskował o uzupełnienie projektu uchwały o zapis : oraz 

zaświadczenie potwierdzające kontynuację nauki(studia) w systemie stacjonarnym 

zaproponowany przez radnego Krzysztofa Dziurla, a wniosek radnego Zdzisława Semczuka 

oddalić. 

PR. Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych jest za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały proszę o podniesienie ręki: 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie : określenia kryteriów naboru do 

publicznego przedszkola prowadzonego przez Gminę Udanin na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzania tych kryteriów, 

PR. Celem przedstawienia projektu uchwały udzielam głosu: 

1. Barbara Mazur – która przedstawiła projekt uchwały w sprawie : aktualności studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego i planów miejscowych 

Gminy Udanin. 

2. Urbanistka – która szczegółowo przedstawiła uzasadnienie do uchwały, 

PR. Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  
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PR. Nie widzę. Przystępujemy do głosowania.  Kto z radnych jest za przyjęciem 

proponowanego projektu uchwały  proszę o podniesienie ręki: 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie : aktualności studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego i planów miejscowych Gminy Udanin. 

PR. Celem przedstawienia projektu uchwały udzielam głosu: 

1. Piotr Łabędzki – który przedstawił projekt uchwały w sprawie : przyjęcia programu 

rozwiązywania problemów alkoholowych w roku 2016. 

PR. Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

PR. Nie widzę. Przystępujemy do głosowania.  Kto z radnych jest za przyjęciem 

proponowanego projektu uchwały  proszę o podniesienie ręki: 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie: przyjęcia programu rozwiązywania 

problemów alkoholowych w roku 2016. 

PR. Celem przedstawienia projektu uchwały udzielam głosu: 

2. Piotr Łabędzki – który przedstawił projekt uchwały w sprawie : zmiany uchwały Nr 

XV.66.2016 w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2016”, 

PR. Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

PR. Udzielam głosu :  

1. Janusz Strzelecki – czyli zadeklarowana kwota w budżecie będzie dotyczyła większej 

ilości zainteresowanych pozyskaniem środków, 

2. Teresa Olkiewicz – potrzeba dofinansowania Stowarzyszenia „Ostoja” jest niezbędny 

do pracy stowarzyszenia, pod opieką którego przebywają dzieci z terenu gminy 

Udanin, 

PR. Przystępujemy do głosowania.  Kto z radnych jest za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały  proszę o podniesienie ręki: 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 
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Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie : zmiany uchwały Nr XV.66.2016 w 

sprawie przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i 

wolontariacie na rok 2016”, 

PR. Celem przedstawienia projektu uchwały udzielam głosu:  

1. Karolinie Ożóg – która przedstawił projekt uchwały w sprawie : zmiany budżetu 

gminy w zakresie dochodów i wydatków. 

PR. Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

PR. Nie widzę. Przystępujemy do głosowania.  Kto z radnych jest za przyjęciem 

proponowanego projektu uchwały  proszę o podniesienie ręki: 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie: zmiany budżetu gminy w zakresie 

dochodów i wydatków. 

 

PR. Proszę Pana Grzegorza Pierzchalskiego – Starostę Powiatu Średzkiego o udzielenie 

odpowiedzi na zgłoszone wnioski. 

1. Grzegorz Pierzchalski –  po zakończeniu prac w zakresie usuwania krzaków przy 

drogach powiatowych będą realizowane kolejne zadania (udrożnienie studzienek) po 

wcześniej dokonanych przeglądach stanu dróg. W sprawach dotyczących montażu 

luster należy składać wnioski na piśmie do Starostwa. Poinformował także o 

inicjatywie przejęcia przez Starostwo nieczynnej linii kolejowej Malczyce-Strzegom 

celem opracowania i wdrożenia projektu – ścieżka rowerowa z udziałem środków z 

Lokalnych Grup Działania – Szlakiem Granitu i Łęgi Odrzańskie. 

Dziękuję. 

PR. Proszę Panią Teresę Olkiewicz o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski. 

1. Teresa Olkiewicz : 

1) Różana – po sprawdzeniu przyczyny braku wody zostaną podjęte działania, 

sprawa uzupełnienia ubytków na drodze gminnej jest  zapisana do wykonania, 

2) W BS Udanin kasa jest czynna do 15.30 więc tam można dokonywać wpłat po 

godzinach pracy kasy w Urzędzie, 

3) Środki w budżecie w wysokości 10 000 zł stanowią o możliwościach gminy w 

zakresie podejmowania prac na drogach gminnych, przeglądy stanu placów zabaw 

będą dokonywane tak jak co roku – nie należy spodziewać się wielkich zakupów 

celem wymiany urządzeń na placach zabaw, oświetlenie boiska w Pichorowicach 
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– wniosek zostanie złożony w 2017 roku, wykorzystanie sprzętu gminnego do prac 

– tak po uzgodnieniu z referatem, 

4) Bieżące remonty na drogach gminnych będą realizowane – do dyspozycji będzie 

700 ton materiału, który posłuży na uzupełnianie ubytków, 

5) Oświetlenie w Lusinie – wniosek na 2017 rok, 

6) Sprawa znaków w Konarach – pracownik UG dokona sprawdzenia zgłoszonego 

wycięcia tych znaków, 

Dziękuję 

PR. Zamykam XVIII zwyczajną sesję Rady Gminy Udanin. 

 

 

Przewodniczący Rady 

Janusz Strzelecki 

 

 

Protokółował; 

Andrzej Sukta 


